
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 
Doboz, Kossuth tér 3. sz. Tel: 268-765 Fax: 889-181 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. március hó 31-
én (kedd) 14.00 órai kezdettel megtartott nyílt üléséről. 

 
Az ülés helye: Községháza C épület tanácskozó terme 
 
Jelen vannak: Köves Mihály polgármester 

Aratóné Vágner Margit alpolgármester 
Békési Mihály Tibor képviselő 
Hidvégi Julianna képviselő 
Puju János Zoltán képviselő 
Szabó László képviselő 
Váradi Mária képviselő 
  

Tanácskozási joggal megjelent az ülésen: 
Szabó Tibor aljegyző 
Szatmári Júlia nem képviselő bizottsági tag 
Gáborné Fekete Katalin Eszter, a Dobozi Gondozási Központ vezetője 
Pujuné Deme Anita Eszter, a Dobozi Mesekert Óvoda vezetője 
Dézsi Ferenc, a Víziközmű Társulat elnöke 
Hursán Dominika védőnő 
Szabó Anikó védőnő 
Csapóné Gyarmati Titanilla köztisztviselő 
Szatmáriné Nagy Emese jegyzőkönyvvezető 

 
Meghívottak: Doboz Nagyközség Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzata szerint 
 
Köves Mihály polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket. A jelenléti ív alapján 
megállapítom, hogy a nyílt Képviselő-testületi ülés határozatképes. A napirendre a 
kiküldött meghívó szerint teszek javaslatot. Van-e valakinek kérdése, véleménye, más 
javaslata a napirenddel kapcsolatban? 
 
Kérdése, vélemény, javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Amennyiben nincs kérdés, más vélemény, javaslat, 
kérem, szavazzunk a napirendi javaslatról. 
 
A polgármester ezt követően a Képviselő-testület rendkívüli nyílt, illetve zárt 
ülésének napirendjére a következő javaslatot tette:  
 
Nyílt ülés: 
 
1.) Tájékoztatás a két ülés között történtekről 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
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2.) Jelentés a lejárt idejű határozatokról 
Előadó: Köves Mihály polgármester 

 
3.) Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 6/2015. (IV.01.) 

önkormányzati rendelet-tervezete az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 
többszörösen módosított 1/2014. (II.14) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
4.) Doboz Nagyközség Önkormányzatának gazdasági programja 2014-2019. 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
5.) Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete közbeszerzési szabályzata 
elfogadása 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
6.) 2015. évi közbeszerzési terv jóváhagyása 

Előadó: Köves Mihály polgármester  
 
7.) ALFÖLDVÍZ Zrt. 2015. április 17. napi rendkívüli közgyűlése 

Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
8.) Bejelentések 
 
9.) Kérdések, interpellációk  
 
A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül – 
a napirendi javaslatot elfogadta. 
 
Kiosztásra került a Képviselő-testület tagjainak a 2015.03.24-i testületi ülésen Békési 
Mihály Tibor képviselő által kért a szennyvízberuházás érdekeltségi hozzájárulásával 
kapcsolatos bevételi kimutatás. 
 
Az I. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az I. napirendi pont tárgya: Tájékoztatás a két ülés között történtekről 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: A két ülés között eltelt időről a következők szerint 
szeretnék tájékoztatást adni: 
Február 27-én az Alföldvíz közgyűlésén Aratóné Vágner Margit alpolgármester 
asszony helyettesített. Alapszabály módosításra került sor. A felügyelő bizottság 
tagjainak a személyi változását vették napirendre, és ebben kellett dönteni. 
Ezzel egy időben a szennyvizes kooperáción vettem részt. A beruházással kapcsolatban 
annyit szeretnék elmondani, hogy a legelső és legfontosabb feladatunk, hogy 
lekerüljünk a feketelistáról. Erre a reális esély május hónapban lesz. A május 9-i 
frissítésig a támogatási szerződés módosításra kerül, ami a pénzügyi teljesítést is 
módosítja, így ezzel az indokkal kerülhetünk le a listáról.  A vállalkozói követelések 
közül kettőt szeretnék kiemelni. Az egyik az időbeli követelés, a másik egy műszaki 
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tartalmat érintő követelés. Az időbeli követelésnél szeptember 30-ra módosulna a 
határidő. A műszaki követelés tartalma az alábbi: a legkésőbb elkészítendő 3 km-nyi 
csatorna szakasznál a tömörítési munkálatok homok igénybevételével történnének. 
Ennek a követelésnek az elemzése van folyamatban. Van egy tartalék kerete a 
beruházásnak és a felmerülő költsége ennek a követelésnek 12 millió Ft lenne. Ezzel 
kapcsolatban zajlanak az egyeztetések, hogy hogyan és mikor lehetne ezeket a 
követeléseket elfogadni. 
 
Március 3-án a KÖVITE-nél voltunk a szennyvízberuházás miatt egy egyeztetésen. A 
KÖVITE volt a tervezője a beruházásnak. Az egyeztetésünk célja a Víziközmű 
Társulattal kapcsolatos pénzügyi helyzetnek a megismerése. Ezen vett részt 
alpolgármester asszony és Dézsi Ferenc a Víziközmű Társulat elnöke. 
 
Március 5-én a piac ellenőrzésével kapcsolatosan Szegedre utaztunk. A piac helyszíni 
MVH ellenőrzésének zárójegyzőkönyvét írtam alá. 
 
Március 9-én Balázs Mátyás úrral a Dobozi Agrár Kft. elnökével egyeztettünk a 
külterületi utak karbantartásával kapcsolatban. A gazdák és a görgei hétvégi ház 
tulajdonosok személyesen megkerestek, hogy járhatatlanok a külterületi utak, a sok 
csapadék miatt. Ezzel kapcsolatosan zajlott le egy egyeztetés. 
 
Március 12-én a szennyvízberuházással és az ivóvíz minőség javító programmal 
kapcsolatban munkamegbeszélésre került sor. Ennek célja az volt, hogy a kivitelezési 
munkálatok egyeztetésre kerüljenek a két kivitelező cég illetékesei között illetve hogy 
hogyan és miként fog a két beruházás egyszerre megvalósulni.  
 
Március 13-án szennyvíz kooperációs megbeszélésen vettem részt. 
 
Március 19-én az általános iskolában informatika tanterem átadó ünnepségére hívott 
meg Zsigmond Károly igazgató úr.  
Ezen a napon 17.00 órakor került sor a Víziközmű Társulat küldöttgyűlésére. Ezen az 
ülésen került sor többek között az áthidaló kölcsön összegének a meghatározására, 
melynek összege 170 millió Ft. 
 
Március 25-én Szegeden egy Európai Uniós támogatási konferenciára hívtak meg 
bennünket. Az Önkormányzatot Aratóné Vágner Margit alpolgármester asszony és 
Szatmáriné Nagy Emese pályázati referens képviselte. 
 
Március 27-én a piac átadó ünnepség volt. Mindenkinek szeretném még egyszer 
megköszönni az ünnepségen való részvételt és mindenkinek a munkáját, aki a piac 
beruházással kapcsolatosan részt vett a munkálatokban, döntéshozatalban, 
megvalósításban.  
 
Én a két ülés között történtekről ennyiben kívántam tájékoztatást adni. 
 
A Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
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Az II. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az II. napirendi pont tárgya: Jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Nem kívánom a jelentésben leírtakat kiegészíteni. 
 
A jelentést megtárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság, kérem elnök asszonyt, 
hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 
 
Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk a 
jelentést megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen, van-e valakinek kérdése, véleménye, 
más javaslata a jelentéssel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Kérem a Képviselő-testületet, hogy szavazzunk a 
jelentésről az előterjesztés szerinti változatlan tartalommal.  
 
A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül – 
a következő határozatot hozta: 
 
 
 

23/2015.(III.31.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a 
jegyzőkönyv mellékletét képező lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról szóló jelentést elfogadja. 

 
 
 

A III. napirendi pont tárgyalása: 
 
A III. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 
6/2015. (IV.01.) önkormányzati rendelet-tervezete az Önkormányzat 2014. évi 
költségvetéséről szóló többszörösen módosított 1/2014. (II.14) önkormányzati rendelet 
módosításáról 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
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Köves Mihály polgármester: Az Államháztartási törvény előírja, hogy a zárszámadás 
elfogadását megelőzően kell és lehet módosítani az önkormányzati költségvetési 
rendeletét, amennyiben az előirányzatokban változás következik be. Az előterjesztés 2 
főcsoportra osztja az előirányzatok módosítását. Az első a központi támogatáshoz 
kapcsolódó előirányzat-módosítások tartoznak, a második csoportba, pedig a saját 
hatáskörbe végrehajtott előirányzat módosítások. Az előterjesztés részletesen 
tartalmazza, hogy milyen indokok alapján melyik kiemelt előirányzat hogyan módosult. 
Ennek eredményeképpen a módosított előirányzat önkormányzati szinten összesen 
2.689.523.000,- Ft. Ez az összes bevétel és az összes kiadás főösszege. A zárszámadás 
elfogadására 4 hónap áll rendelkezésre a költségvetési év kezdetétől számítva. 
Önkormányzatunk a soron következő testületi ülésen fogja elfogadni a pénzügyi terv 
teljesítéséről szóló beszámolót. A módosítás mostani betervezését az indokolja még, 
hogy a MÁK részére az adatszolgáltatási kötelezettséget március 13-ig kellett 
teljesíteni. A kincstár által elfogadott előirányzatoknak kell, hogy megjelenjen az 
Önkormányzat költségvetési rendeletében, és így biztosított az egyezőség. A rendelet-
tervezet mellékletei részletesen tartalmazzák a módosított előirányzatokat. Javaslom a 
rendelet-tervezet elfogadását. 
 
Köves Mihály polgármester: Kérdezem, van-e valakinek kérdése, észrevétele, más 
javaslata? 
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a rendelet-tervezetet 
megtárgyalta, kérem az elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 
 
Váradi Mária, képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: a bizottságunk a 
napirendi pontot megtárgyalta, egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolta  a 
Képviselő-testületnek. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a rendelet 
módosításával, kérem kézfelnyújtással szavazzon. 
 
 
A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 
a következő határozatot hozta: 
 
 

6/2015.(IV.01.) önkormányzati rendelet 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotja 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 6/2015. 
(IV.01.) önkormányzati rendeletét az Önkormányzat 2014. évi 
költségvetéséről szóló többszörösen módosított 1/2014. (II.14) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
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A IV. napirendi pont tárgyalása: 
 
A IV. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzatának gazdasági 
programja 2014-2019 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Az Önkormányzati törvény előírja, hogy az 
önkormányzatoknak megalakulásuktól számítva 6 hónapon belül gazdasági programot 
kell alkotni és elfogadni. E kötelezettségének tesz eleget a Képviselő-testület, amikor 
megvitatja és elfogadja a gazdasági programot. Szeretném megköszönni mindazoknak 
a közreműködését és segítségét, akik írásban, szóban vagy elektronikus formában 
eljuttatták az előkészítés során a javaslatukat és konkrét fejlesztési elképzeléseket 
fogalmaztak meg. A gazdasági program tartalmára nincs konkrét előírás. A program 
része a helyzetelemzés, a gazdasági program összeállítását befolyásoló tényezők 
felsorolása, fejlesztési elképzelések részletezése, munkahely-teremtési elképzelések, 
területfejlesztési politika, pénzügyi és adópolitika és közszolgáltatási pontok 
felsorolása. A fejlesztési elképzelések a 2014-2019-es ciklushoz igazodnak, nem 
prioritásként kerültek beépítésre, hanem célonként. Szeretnénk minél több fejlesztési 
elképzelést megvalósítani, de azt is tudjuk, hogy ezek 100%-osan nem érhetők el. Jelen 
pillanatban még nem tudjuk, hogy milyen források állnak majd rendelkezésünkre, 
illetve, hogy az operatív programok milyen fejlesztési elképzeléseket fognak érinteni 
konkrétan ebben a ciklusban. Minden pályázati lehetőséget meg kell ragadni ahhoz, 
hogy fejlesztéseket hajtsunk végre. Javaslom a gazdasági program elfogadását. 
Kérdezem van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata a napirenddel kapcsolatban?  
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a határozatot 
megtárgyalta, kérem az elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság véleményét. 
 
Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 
megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadta és elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek.  
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal. 
 
 
 
A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 
a következő határozatot hozta: 
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24/2015.(III.31.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő - testülete elfogadja 
az önkormányzat 2014-2019. évre szóló, a határozat mellékletét 
képező gazdasági programját. 
 
 
Felelős: Köves Mihály polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
 
 
Az V. napirendi pont tárgyalása: 
 
Az V. napirendi pont tárgya: Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 
közbeszerzési szabályzata elfogadása 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Az írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: A jelenleg érvényes és hatályos közbeszerzési 
szabályzat módosításaként szerettük volna előkészíteni a közbeszerzési szabályzat 
elfogadását. Azonban ez olyan módosítás tömeggel járt volna, ami új szabályzat 
elfogadását tette indokolttá. 2014. november 11-én módosította a Képviselő-testület az 
önkormányzat SZMSZ-ét, ami érintette egyes bizottságok feladat- és hatáskörét is. 
Ennek megfelelően került elkészítésre a közbeszerzési szabályzat.    
Van- e valakinek kérdése, véleménye, javaslata? 
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
 
Köves Mihály polgármester: Ezt a napirendi pontot megtárgyalta a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság, kérem az elnök asszonyt a bizottság véleményének ismertetésére. 
 
Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 
megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadta, és elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testületnek.. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen. Aki egyetért a határozati javaslattal, 
kérem szavazzon a határozati javaslat elfogadásáról az előterjesztés szerinti változatlan 
tartalommal  
 
 
A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 
a következő határozatot hozta: 
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25/2015.(III.31.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja 
Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 
Közbeszerzési Szabályzatát, mely a határozat mellékletét képezi. 
Ezzel egyidejűleg a 13/2012 (II.16.) sz. határozattal elfogadott korábbi 
Közbeszerzési szabályzat a hatályát veszti. 
 
Határidő: értelem szerint 
Felelős: Köves Mihály polgármester 

 
 
 
A VI. napirendi pont tárgyalása: 
 
A VI. napirendi pont tárgya: 2015. évi közbeszerzési terv jóváhagyása  
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Az írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: A Közbeszerzési törvény előírásainak megfelelően a 
közbeszerzési tervet minden év március 31-ig kell elfogadni, és közzé kell tenni a 
honlapunkon és a Közbeszerzési Hatóság honlapján. Jelen ismereteim szerint ez évben 
kettő közbeszerzést kell lebonyolítani. Az első közbeszerzés a szennyvízberuházáshoz 
kapcsolódó pótmunkához, a másik pedig a Mesekert Óvoda felújításához kapcsolódik. 
A közbeszerzésekről éves összegzést is közzé kell tenni, ennek a határideje minden év 
május 31-e. Javaslom a határozati javaslat elfogadását! Ezt a napirendi pontot is 
megtárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság, kérem az elnök asszonyt a bizottság 
véleményének ismertetésére. 
 
 
Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 
megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadta, és elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testületnek.. 
 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen, aki a határozati javaslatot elfogadja, 
az kézfelnyújtással szavazzon. 
 
 
A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 
a következő határozatot hozta: 
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26/2015.(III.31.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a 
határozat mellékletét képező „Doboz Nagyközség Önkormányzata 
2015. évi Közbeszerzési Tervét”, illetve felkéri a Polgármestert, hogy 
intézkedjen a terv megjelenítéséről a község hivatalos honlapján, 
illetve a Közbeszerzési adatbázisban. 

 
Határidő: értelem szerint 
Felelős: Köves Mihály polgármester 

 
 
 

A VII. napirendi pont tárgyalása: 
 
A VII. napirendi pont tárgya: ALFÖLDVÍZ Zrt. 2015. április 17. napi rendkívüli 
közgyűlése 
A napirendi pont előadója: Köves Mihály polgármester 
 
Az írásos előterjesztés mellékelve. 
 
Köves Mihály polgármester: Az Alföldvíz Zrt. hivatalos honlapján egy elég 
terjedelmes anyag érhető el. A rendkívüli közgyűlés összehívásának alapvetően azaz 
oka, hogy Hódmezővásárhely Megyei Jogú Város Önkormányzata ki szeretne lépni az 
Alföldvíz Zrt.-ből. Ezzel kapcsolatban a hódmezővásárhelyi önkormányzatot megillető 
tőke összegével csökkenteni kell az alaptőkét. Ehhez viszont közgyűlési határozatra 
van szükség. Ezt a napirendi pontot megtárgyalta a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság, 
kérem az elnök asszonyt a bizottság véleményének ismertetésére. 
 
 
Váradi Mária képviselő, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottságunk 
megtárgyalta a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadta, és elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testületnek.. 
 
Köves Mihály polgármester: 
Van- e valakinek kérdése, véleménye, javaslata? 
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen, aki a határozati javaslatot elfogadja, 
az kézfelnyújtással szavazzon. 
 
 
A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 
a következő határozatot hozta: 
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27/2015.(III.31.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza 
a polgármestert, hogy az ALFÖLDVÍZ Zrt. 2015. április 17. napján 
tartandó rendkívüli közgyűlés meghívójában szereplő napirendi 
pontok határozati javaslatait fogadja el. 
 
Határidő: értelem szerint 
Felelős: Köves Mihály polgármester 

 
VIII. Bejelentések 
 
1. Tanúsítványok 
Előadó: Szabó Tibor aljegyző 
 
Szabó Tibor aljegyző: A kormánymegbízott úr elpostázta a hivatal részére azokat az 
iratokat, melyek tanúsítják, hogy a képviselők az Önkormányzati törvény által előírt 
képzési kötelezettségüknek megfeleltek. Megkért, hogy ezeket osszuk ki, ennek 
szeretnék eleget tenni.  
 
2. Bárányok értékesítése: 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Elég zsúfolt a bárányok elhelyezésére szolgáló hely. Az 
a javaslata Szabó László tanácsnok úrnak, hogy a bárányok értékesítésére kerüljön sor. 
Egyrészt azért, hogy bevétele legyen az Önkormányzatnak illetve, így csökkentve a 
közmunkaprogram önerejét, illetve, hogy a befolyt bevételből a rendezvényeinken 
megszervezett főzőversenyekre nyersanyagot tudjunk venni a résztvevőknek. Ehhez 
kérném a Képviselő-testület jóváhagyását!  
Van- e valakinek kérdése, véleménye, javaslata? 
 
Kérdés, vélemény, más javaslat nem volt. 
 
Köves Mihály polgármester: Aki ezzel egyetért, az kézfelnyújtással szavazzon! 
 
A Képviselő-testület 7 jelenlévő képviselő 7 igen szavazatával – ellenszavazat nélkül - 
a következő határozatot hozta: 
 

28/2015.(III.31.) sz. képviselő-testületi határozat 
 

Doboz Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy az önkormányzat tulajdonát képező juhok és bárányok 
feleslegének értékesítését lehetővé teszi és elfogadja adott napi piaci 
árnak megfelelően. Az értékesítésből (darabszám, piaci ár, realizált 
bevétel) tájékoztatni kell a Képviselő-testületet. 
 
Határidő: értelem szerint 
Felelős: Köves Mihály polgármester 
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3. Környezetvédelem: 
Előadó: Köves Mihály polgármester 
 
Köves Mihály polgármester: Az április hónap a környezetvédelem hónapja is szokott 
lenni. Szeretném, ha egy szemétszedési, illetve egy környezet tisztasági napot rendezne 
az Önkormányzat a lakosság és a civil szervezetek segítségével. Ennek az időpontnak 
az irányában is szeretnék informálódni a testület tagjaitól és vendégeinktől. Április 
hónapban sor fog kerülni egy lomtalanításra is, veszélyes hulladék, háztartási gép 
hulladék elhelyezésének a lehetőségével is. Ennek az időpontját egyeztetjük majd a 
Békés-Manifest Kft.-vel is.  
 
Hidvégi Julianna képviselő: Az iskolások április 22-én, a Föld napján szedik a szemet 
a ligetben. Ők ezt minden évben megrendezik. Az IKSZT kapcsán meghirdetik minden 
évben a zöld IKSZT versenyt. Zöld hetet tartunk ekkor, minden nap ezzel 
kapcsolatosan lennének ismeretterjesztő előadások, rendezvények. Tervezzük a civil 
fórumot, ahol meg lehetne az időpontot beszélni. 
 
Aratóné Vágner Margit alpolgármester: Akkor az lenne a legjobb, ha a másfél hetes 
rendezvénysorozat keretében lenne megtartva a szemétszedés. 
 
Köves Mihály polgármester: Köszönöm szépen! Akkor erre majd visszatérünk még. 
 
4.  
Békési Mihály Tibor képviselő: Szeretném megköszönni az érdekeltségi 
hozzájárulásokból készített kimutatást, amit kézhez kaptunk a mai ülésen! 
 
Mivel több tárgy, kérdés, interpelláció nem volt a polgármester megköszönte a 
hozzászólásokat, javaslatokat és a nyílt ülést 14.35 órakor bezárta, és szünet nélkül 
elrendelte a zárt ülést. 
 
 

k.m.f.t. 
 
 
 
 Szabó Tibor Köves Mihály 
 aljegyző polgármester 
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